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朝陽科技大學
094學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1314
	Course Number
	1314

	授課教師
	林嵩麟
	instructor
	,

	中文課名
	資料處理與分析
	Course Name
	Data  Process and Analysis

	開課單位
	休閒事業管理系(四日)三B
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	1. 資料處理與分析基本概念之介紹 2. 常用統計分析方法使用時機與狀況之介紹 3. 統計分析方法與資料處理之實例應用 4. 問卷的編碼與分析 5. 統計套裝軟體之介紹與使用 6. 應用分析結果於管理與行銷策略之訂定。　
	Objectives
	1. Introduction of the basic concept of data procecc and analysis. 2. Introduction of the situation of using satatistical analysis. 3. Examples of the application of data analysis. 5. Introduction and use of statistical package. 6. Application of management and marketing by using the statistical analyzed results.　

	教材
	SPSS與統計應用分析 吳明隆 涂金堂 著 （五南書局）
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	平時成績（20﹪）、期中考（25﹪）、期末考（35﹪）、期末報告（20﹪）
	Grading
	HW（20﹪）、midterm（25﹪）、final（35﹪）、final oral report（20﹪）

	教師網頁
	

	教學內容
	1. 資料處理與分析基本概念之介紹

2. 常用統計分析方法使用時機與狀況之介紹

3. 統計分析方法與資料處理之實例應用

4. 問卷的編碼與分析

5. 統計套裝軟體之介紹與使用

6. 應用分析結果於管理與行銷策略之訂定


	Syllabus
	1. Introduction of the basic concept of data procecc and analysis.

2. Introduction of the situation of using satatistical analysis.

3. Examples of the application of data analysis.

5. Introduction and use of statistical package.

6. Application of management and marketing by using the statistical analyzed results.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

